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Sodalna kriza je vse
globlja

Petindevetdeset tisoč brezposelnih, občuten padec
kupne moči in čedalje večje nezadovoljstvo zlasti v nižjih
plasleh družbe, to je le nekaj kazalcev globoke socialne
krize. T kateri smo se znašli in ki je očitno še ne bo tako
kmalu konec. Vladni socialni mlini pa meijejo okorao in
negotovo, kot da je huda socialna stiska presenetila ludi
vlado samo.

Janez Šivec, uslužbenec iz Iške vasi: »Za zdrav razvoj gospodar-
stva potrebujcrao korenite spremembe. Politični vrh začenja poča-
si spoznavati, da bo treba najprej in predvsem uslvariti zdravo
jedro mlade države: dvigniti gospodarsko raven in dati več poudar-
ka zašfiti in pravicara delavcem. Seveda pa gospodarstva ne bo
moi ozdraviti kar čez noč, treba bo ogromno samoodrekanja.«

Doni Hofman, upokojenka iz Horjula: »Politika naše vlade je že
od samega začelka zgrešcna. Teraelj za vse je gospodarstvo, šele
nato se rešujejo ostale reči. Socialno vprašanje so povsem zanema-
rili na račun raznih političnih spletk. Sociale ne bomo rešili z za-
bodno zakonodajo in davčnim sislemora, saj imamo pri nas čisto
dnigačen standard. Zakaj obrtnike ne oprostijo davkov tako kol
zunaj? Kmet, ki mu v dveh lelih propade kmetija za 600 odstotkov,
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je slab gospodar, in to velja tudi za našo državo. Naj raje krpajo
luknje po cestah, kot pa trošijo denar za menjavo imen ulic«

Sabina Kreft, učenka OŠ z Dobrove: »Sama socialne sdske še ne
občutjra preveč. Za nič še nisem prikrajšana, vse je ostalo tako kot
prej. Še naprej lahko hodim v disko, tu pa tam pa grem tudi v kino.
Res pa je, da moja starša že malo jamrata, češ da nimata denarja.
Po mojem bi bilo treba odpreti čimveč novih tovam, da bi ljudje
imeli delo.«

Janko Ambrožič, poklicni gasilec iz Vnanjih Goric: »Zdi se, da
se pri nas na vrhu Se vedno vse preveč zanimajo za politiko,
namesto da bi se za gospodarstvo. Vsakomur je jasno, da dokler se
ne bo uredilo gospodarstvo, tudi politika ne bo ,ta prava'. Če ne
boš delal, nimaš kje vzeti. Morali bi se pošteno zamisliti nad
nastalimi razmerami, pa bo takoj jasno, ali se bo premaknilo
naprej samo z govorjenjem, ali z delom «

Sašo Geranič. inž. kemije iz Rožne dolrac: »Po mojem je za vse
kriva oblasl, ker ne zna napravili reda. Saroo brezposelnost bi se
na krajši rok dalo rešiti z javnimi deli, največja polomija pa se mi
zdi Jastninjenje, saj ne more postati lastnik nekdo, ki ni nikoli nič
imd in v nič vlagal. Po mojem se bo kriza še poglabljala, vse dokler
ne borao dobili v vlado Ijudi, ki bodo razmišljali gospodarsko. Ti,
ki so zdaj na oblasti, tega odtno niso sposobni.«

Mirjira Kopač, ekonomski tehnik iz Polhovega Gradca: »Mi-
slim, da je ves problem v tem, da se premalo vlaga v kmetijstvo.
Zdaj, ko ni večjužnega trga, začenja primanjkovati hrane. Pri nas
na Slovenskem imamo dovolj rodovitne zcmlje, ki bi se je dalo
dobro izkoristiti, toda s takšno podporo kmelom, da bi sc upali
lotiti takšnih investicij. Ne manjka nam tudi naravnih lepot, ki bi
jib lahko izkoristili za razvoj turizma. Žal pa so kriteriji za pridobi-
tev kmcčkega turizma tako strogi, da si kmetje tcga preprosto ne
morejo privoščiti, pa čeprav so še tako zainteresirani.«
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